
Protokół nr XLVII/2022 

z XLVII Sesji Rady Miasta Wisła  w dniu 29 września 2022 roku 

Obrady rozpoczęto 29 września 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1.Roman Cieślar 

2. Stanisław Cieślar 

3. Barbara Kędzior 

4. Alicja Pilch 

5. Tadeusz Pilch 

6. Zdzisław Pilch 

7. Piotr Pinkas 

8. Janusz Podżorski 

9. Piotr Polok 

10. Rafał Skurzok 

11. Andrzej Szalbót 

12. Bronisław Szalbót 

13. Sławomir Wantulok 

14. Mirosław Wójcik 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad 

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski rozpoczął obrady od powitania 

wszystkich przybyłych, stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał i decyzji i rozpoczął obrady XLVII Sesji Rady Miasta Wisła. 

 

 

2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany) 

Burmistrz Miasta Tomasz Bujok poprosił o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającą uchwałę budżetową na rok 2022 

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski w imieniu Przewodniczącego Komisji 

Skarg Wniosków i Petycji poprosił  o wprowadzenie do porządku obrad  czterech 

projektów uchwał: 

- w sprawie odpowiedzi na wniosek Stowarzyszenia Kominki i Piece 

- w sprawie odpowiedzi na wniosek o poparcie stanowiska Związku Gmin Śląska 

Opolskiego 

- w sprawie odpowiedzi na wniosek w sprawie popularyzacji krwiodawstwa 



- w sprawie odpowiedzi na wniosek o uczczenie pamięci wybranych mieszkańców 

Wisły, którzy zginęli podczas II Wojny Światowej 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Madzia 

 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLV Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 30 czerwca 2022 roku 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XLV Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 30 czerwca 2022 roku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Madzia 

 

 

4. Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 30 sierpnia 2022 roku 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 30 sierpnia 2022 roku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 



Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bronisław Szalbót 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Madzia 

 

 

5. Wystąpienie zaproszonych gości 

 

Przewodniczący Rady Miasta powitał Radnego  Powiatowego Pana  Jana Poloczka 

 

 

6. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła 

 

Radni zadawali pytania do sprawozdania. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  

Burmistrza Miasta Wisła stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Radny Powiatowy Jan Poloczek poprosił  Burmistrza o rozmowę  z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich  na temat  zjazdu z ulicy Bukowej. 

 

 

7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta 

odczytał Przewodniczący Komisji Radny Rafał Skurzok. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty , Zdrowia i Spraw Socjalnych odczytała 

Przewodnicząca Komisji Radna Alicja Pilch. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków  i Petycji odczytał 

Przewodniczący Komisji Radny Mirosław Wójcik. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 

6 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i 

Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Łowiectwa odczytał 

Przewodniczący Komisji Radny Bronisław Szalbót. Sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu odczytał 

Przewodniczący Komisji Radny Sławomir Wantulok. Sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej odczytał Przewodniczący Komisji 

Radny Tadeusz Pilch. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

8. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła 

 



Przewodniczący Rady Miasta odczytał sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

 

9. Przyznanie Lauru gmin Ziemi Cieszyńskiej „Srebrna Cieszynianka” 

 

Przewodniczący poinformował, że była jedna kandydatura Pana Henryka Itnera. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyznanie Lauru gmin Ziemi Cieszyńskiej „Srebrna Cieszynianka”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Madzia 

Uchwała nr XLVII/2708/2022 stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

 

 

10. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta Wisła za I półrocze 2022 r., o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o przebiegu wykonania 

planów finansowych samorządowych instytucji kultury 

 

Głosowano w sprawie: 
Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta Wisła za I półrocze 2022 r., o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o przebiegu wykonania 

planów finansowych samorządowych instytucji kultury.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Madzia 

Informacja z przebiegu wykonania budżetu stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 

 

 



11. Informacja z działalności Baseny Wisła sp. z o.o. za okres od stycznia do sierpnia 

2022 r. ze szczególnym uwzględnieniem sezonu letniego 

 

Prezes Basenów omówił sprawozdanie z działalności basenów. Radni zadawali 

pytania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Informacja z działalności Baseny Wisła sp. z o.o. za okres od stycznia do sierpnia 

2022 r. ze szczególnym uwzględnieniem sezonu letniego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Madzia 

 

 

Informacja z działalności basenów stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

12. Rozpatrzenie następujących projektów uchwał: 

 

a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Madzia 

 

Uchwała XLVII/709/2022 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 

b) zmieniająca budżet Miasta Wisła 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca budżet Miasta Wisła.  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Madzia  

Uchwała XLVII/710/2022 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

c) zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 

2011 roku w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, 

zarządzenia poboru opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie miejscowej 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 

roku w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, 

zarządzenia poboru opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie miejscowej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Madzia 

 

Uchwała XLVII/711/2022 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 

d) zmieniająca uchwałę nr XII/173/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 24 listopada 2011 

r. w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę nr XII/173/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 24 listopada 2011 r. 

w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 



ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Madzia 

 

Uchwała XLVII/712/2022 stanowi załącznik nr 17 do protokołu 

 

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego 

(garażu) stanowiącego własność Gminy Wisła na czas oznaczony do 3 lat 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego 

(garażu) stanowiącego własność Gminy Wisła na czas oznaczony do 3 lat.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Madzia 

 

Uchwała XLVII/713/2022 stanowi załącznik nr 18 do protokołu 

 

 

f) w sprawie pozbawienia odcinka drogi nr 614 099 S- ul. 1 Maja w Wiśle (dz.5540/5) 

kategorii drogi publicznej gminnej w celu wyłączenia z użytkowania 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie pozbawienia odcinka drogi nr 614 099 S- ul. 1 Maja w Wiśle (dz.5540/5) 

kategorii drogi publicznej gminnej w celu wyłączenia z użytkowania.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bronisław Szalbót 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Madzia  



Uchwała XLVII/714/2022 stanowi załącznik nr 19 do protokołu 

 

 

g) w sprawie odpowiedzi na wniosek Stowarzyszenia "Kominki i piece" o poparcie 

petycji w sprawie obniżenia stawki VAT na drewno opałowe 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie odpowiedzi na wniosek Stowarzyszenia "Kominki i piece" o poparcie 

petycji w sprawie obniżenia stawki VAT na drewno opałowe.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Madzia 

 

Uchwała XLVII/715/2022 stanowi załącznik nr 20 do protokołu 

 

 

h) w sprawie odpowiedzi na wniosek o poparcie stanowiska Związku Gmin Śląska 

Opolskiego przyjętego w związku ze wzrostem cen energii elektrycznej dla 

samorządów 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie odpowiedzi na wniosek o poparcie stanowiska Związku Gmin Śląska 

Opolskiego przyjętego w związku ze wzrostem cen energii elektrycznej dla 

samorządów.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Madzia 

 

Uchwała XLVII/716/2022 stanowi załącznik nr 21 do protokołu 

 

i) w sprawie odpowiedzi na wniosek w sprawie popularyzowania krwiodawstwa 

 

Głosowano w sprawie: 



w sprawie odpowiedzi na wniosek w sprawie popularyzowania krwiodawstwa.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 

Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tadeusz Pilch 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Madzia 

Uchwała XLVII/717/2022 stanowi załącznik nr 22 do protokołu 

 

 

j) w sprawie odpowiedzi na wniosek o uczczenie pamięci wybranych mieszkańców 

Wisły, którzy zginęli podczas II wojny światowej 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie odpowiedzi na wniosek o uczczenie pamięci wybranych mieszkańców 

Wisły, którzy zginęli podczas II wojny światowej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 

Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bronisław Szalbót 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Madzia 

 

Uchwała XLVII/718/2022 stanowi załącznik nr 23 do protokołu 

 

PRZERWA W OBRADACH 15 MINUT 

 

13. Interpelacje i zapytania 

 

 

Przewodniczący Rady zapytał w imieniu mieszkańców, czy można przyśpieszyć 

realizację przedsięwzięcia polegającego na montażu paneli fotowoltaicznych w 

ramach  „Partnerstwa między Wisłą a Węgierską Górką”. Burmistrz odpowiedział, że 

nie ma takiej możliwości. 



Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Burmistrz może poruszyć problem 

braku wagonu rowerowego w pociągach Kolei Śląskich. Burmistrz odpowiedział, że 

poruszy ten problem na spotkaniu z Marszałkiem. 

Kolejno Przewodniczący Rady zapytał o remont ścieżki rowerowej i o mostek na 

Gahurze.  Burmistrz powiedział, że most jest na majątku Gminy Ustroń, Miasto Wisła 

proponuje 50% udziałów w modernizacji tego mostku. Zakończenie remontu ścieżki 

zaplanowane jest na koniec grudnia. 

Radny Andrzej Szalbót zapytał czy miasto partycypowało w kosztach remontu ścieżki 

do grobu wojennego na Cmentarzu na Groniczku. Burmistrz odpowiedział, że miasto 

od kilku lat opiekuje się grobami wojennymi. Groby muszą mieć statut grobów 

wojennych. 

Następnie Radny Andrzej Szalbót zapytał, czy miasto może przeprowadzić  zabiegi 

pielęgnacyjne polegające na przycięciu gałęzi przy lampach przy drodze pod 

Brzegiem. Burmistrz odpowiedział, że na nie swoim terenie nie może przeprowadzać 

żadnych prac. 

Radny Sławomir Wantulok zapytał na jakim etapie jest inwestycja budowy wodociągu 

w Głębcach. Burmistrz odpowiedział, że na etapie projektowania. 

Radny Mirosław Wójcik zgłosił problem odwodnienia na ulicy Lipowej, oraz poprosił 

o wyczyszczenie oczka wodnego w parku. 

Radna Barbara Kędzior  poruszyła temat słabo widocznej wysepki na przejściu dla 

pieszych    na wysokości Biedronki. 

Radna Alicja Pilch zapytała, czy będą remontowane balkony w budynku komunalnym 

w Czarnym. Burmistrz odpowiedział, że będą remontowane.  

 

14. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania 

 

W punkcie tym nie było żadnych  odpowiedzi.  

 

 

15. Komunikaty i informacje 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że następna sesja odbędzie się  27 października. 

W imieniu referatu  PTKS zaprosił na finał Spartakiady Dolin w dniu 2 października 

na Jonidłe. 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla nr 3 Pani Ewa Sitkiewicz przekazała informację, że   

mimo starań nie uda się zorganizować pikniku rodzinnego w tym roku.  

 

 

16. Wolne wnioski 

 

Radny Tadeusz Pilch złożył następujący wniosek:  „Zwracam się z prośbą o ujęcie w 

planie budżetu miasta  wykonanie  oświetlenia ścieżki  pieszo rowerowej od skoczni w 



Malince.  Ścieżka jest wykonana w bardzo malowniczym miejscu, wzdłuż rzeki 

korzysta z niej wielu mieszkańców oraz gości. Jest to jedyna bezpieczna możliwość 

przejścia tej trasy, ponieważ droga na tym odcinku nie ma poboczy jest wąska i kręta a 

piesi po zmroku nawet pomimo stosowania odblasków są narażenia na 

niebezpieczeństwo. Ścieżka ta dopóki będzie nieoświetlona, będzie bezużyteczna. Już 

kilka lat temu były prowadzone rozmowy żeby ją oświetlić za pomocą turbiny wodnej 

na rzece, niestety z powodu zmiany zarządzających na Wody Polskie pomysł stał się 

niemożliwy do zrealizowania. Dlatego proszę o ujęcie tej inwestycji  z 

wykorzystaniem dostępnej energii elektrycznej tak jak to ma miejsce w większości 

lamp na terenie miasta”. 

 

 

17. Zamknięcie sesji 

 

 

Przewodniczący Rady Janusz Podżorski zamkną obrady XLVII Sesji Rady Miasta 

Wisła.  

 Protokołował: Inspektor Tadeusz Chmiel.   

 


